

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 11 2020

2020-12-05

§ 163 – 178

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 10:00

Plats Romevi

Närvarande: Maria Carlsbogård, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg,
Tobias Hildesson, Janne Flodin, Thomas Thunberg och David
Arfvidsson

Del av mötet: Susanne Lindström

Delges: Anders Larsson

		Ansvarig
§ 163 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 164 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 165 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.	
§ 166 Kansli info	Representantskapsmöte GFF nästa vecka Maria C och David deltar digitalt. Bingolotterna säljer bra. Dock många sportlotter kvar. A-laget är anmält för nästa säsong. SISU har många bra utbildningar på gång, gå in och titta. Bland annat finns en utbildning i digitala möten. Angående kläder har vi fått offerter från Klubbhuset, ML-tryck och Intersport. Vi prövar ML-tryck då vi kan behålla de Umbroställ vi har, får kläderna till kansliet och får bäst kickback där. Vi bjuder in dem efter helgerna för en presentation av nyheter från Umbro. Vi köper en dator till kansliet samt ordnar en plats där filer förvaras. Robert och Maria C tar tag i detta till nästa styrelsemöte.	
§ 167 Ekonomi	Ekonomi ser fortfarande OK ut och vi går plus. Vi har sökt anläggningsstöd. LOK skall in i mitten av februari Maria C går igenom och dubbelkollar med ledarna. Medlemsavgifterna för 2021 beslutas på årsmötet och beror av driftsbidragsfrågorna..	
§ 168 Sponsring	Danross kvarstår.	

		Ansvarig
§ 169 Fotboll	<p>Sargsammandrag blir i juni på Romevi.</p> <p>Det fattas spelare i P08-06. Ledarna har ett möte med IKK och Kareby om samarbete i nästa vecka.</p> <p>RUF har inte skrivit på Övergångspolicyn Göteborgs fotbollsforbund har, vi behöver göra det samt ha en kontaktperson för detta, vi rådfrågar Fotbollsrådet innan vi skriver på.</p> <p>Division 4A klart för A-laget. I truppen verkar det som att tre går Hassan, Kågesson och Sebastian och två kommer, en målvakt och Jakob Eriksson. Målet är att ligga kvar i fyran.</p> <p>Damjuniorerna kommer att ha ett lag. Vi kommer dock inte att ha ett flickor 06-lag.</p> <p>Från 07-tjerna går två av tjejerna ner till 08 och en stannar med damjunior.</p> <p>F 08 samarbetar med Kode.</p> <p>F09 och F10 samarbetar oklart hur många lag de skall ha.</p> <p>F11 och 12 tränar tillsammans</p> <p>F13 har eget lag</p> <p>F14 är få ev samarbetar de med annan ålder i vår.</p> <p>På pojksidan har vi lag i varje ålder från P 09 och yngre.</p>	
§ 170 Innebandy	<p>Covid har stoppat allt tills vidare. Möte 1/12 allt är väldigt oklart. Förbundets ambition är fortfarande dubbelmöten så säsongen blir längre. Matcher behöver bytas innan 1 februari det blir lite problematiskt när fotbollsschemat kommer senare. Vecka 7-11 blir det dubbelmöten.</p>	
§ 171 Gymnastik	<p>KP gjorde att fler hörde av sig. Nu är det juluppehåll. För att kunna fånga upp så många som möjligt skulle man kunna köra fotboll med gympaledarna två gånger innan man slutar med gymnastiken.</p>	
§ 172 Boule	<p>.Uppehåll.</p>	
§ 173 Bordtennis	<p>Just nu är allt stoppat fram till 1 februari. Sedan kör seniorlagen förhoppningsvis klart en enkelserie ca april ut.</p> <p>Barngrupperna tränar vidare men behöver hjälp. Fredrik ställer upp.</p>	
§ 174 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	<p>Bemanning på kansliet; - v. 3 nås kansliet via mail. v.4 Thomas v.5 Tobias</p>	

		Ansvarig
§ 175 Övriga frågor	<p>Grusning av slingan sker vid vårens arbetsdag.</p> <p>Vi har nu bytt till LED-lampor i befintliga lampor på parkeringen.</p> <p>Möte angående Romevi har genomförts David , Maria C, Maria F och Susanne deltog. Vi kommer att önska ett möte till med kommunen när det nya bidragssystemet är beslutat. Vi föreslår några datum i slutet av januari 20/1, 21/1, 27/1 och 28/1 kl. 16.00. Maria C lyssnar på kommunfullmäktigemötet och sätter ihop ett förslag på hur det nya systemet slår på Romelanda inför styrelsemötet i januari.</p> <p>Fredagstiderna i Mimers är populära.</p> <p>Robert har ett nytt nyttjandeavtal på gång med kommunen. Det nya avtalet kommer att bli på 10 år. Kommunen återkommer efter nyår vi behöver då även få dem att godkänna våra byggnader samt nytt bollförråd.</p> <p>B-plan. Vi behöver kunna nyttja planen 2021. Vi gör ett försök att dra om dräneringen de sista 20-30 m och skydda den nya dräneringen med en rotskyddspärr. En planering och ett kostnadsförslag skall vara framme till nästa styrelsemöte. Anläggningsgruppen har ansvaret för frågan. Anders och Susann behöver få igång det här arbetet.</p> <p>D-plan. Man kan få ut tre meter på ett enkelt sätt, vi behöver fylla, sand och höja en brunn. Om vi vill behålla brunnen utanför vi får då ihop 57-98. Vi stämmer av med fotbollsrådet om det känns tillräckligt eller om vi behöver göra ett större jobb.</p> <p>”Årets Ruffare” Johanna Johansson, för sitt engagemang för tjejerna. Ännu inte utdelat sker under vecka 50.</p> <p>Senaste nytt för solceller, belysning och laddstolpar. Väntar på ytterligare offert från El-Otto . Som det ser ut efter en prutruna är det ca 200’kr vi behöver skjuta till själva. Thomas och Robert jobbar på ansökan. Maria F och Robert kollar på kompletterande belysning på parkeringen Elotto och JAELAB får lämna offert.</p>	

		Ansvarig
	<p>Årshjul och dokumentation behöver tydliggöras för fler i dagsläget.</p> <p>Rapporteringsrutin för arbetsgrupperna behöver komma på plats. Vi behöver ha en tydligare kommunikation mellan grupperna och styrelsen. En dagordning går ut även till grupperna som har ansvar att avrapportera till styrelsen.</p> <p>En ny arbetsgrupp som jobbar med bidrag och sponsring. Maria C, Katarina Eriksson, Robert R och gärna några till. Vi sammanställer detta när vi har filhanteringen på plats. Den nya sponsorgruppen ihop med Anläggningsgruppen ser till att det snyggas till.</p> <p>Laget.se, se till att skicka förbättringsförslag till dem förhoppningsvis kan vi slippa lapphanteringen och påminna genom laget.</p> <p>Valberedningens arbete inför 2021 behöver komma igång. Thomas kontaktar Susann som är sammankallande.</p> <p>Ansvarig för dagbarnvårdarna har önskemål om Knarta istället för Romevi vi säger nej p.g.a. brandskyddsskäl.</p> <p>Sopkärnen behöver ställas tillbaka mellan lyktstolpen och trädet Thomas och Anders utför.</p> <p>Konstgräset måste borstas David pratar med Anders och stämmer av. Löven måste krattas bort från A-plan.</p>	
§ 176 Planering/Aktiviteter	<p>Planering 2021</p> <ul style="list-style-type: none"> - Etikmöte 24/1 kl. 16.00-19.00 - Ledarträff. 28/2 kl. 16.00-19.00 - Årsmöte 17/3 kl.19.00 - Vårstäddag 10/4 kl. 9.00-13.00 - RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 	
§ 177 Nästa möte	<p>Nästa möte är 13/1 kl.18.30-20.00 Fika Thomas Tunberg.</p> <p>3/2 kl.18.30-20.00</p> <p>3/3 kl. 18.30-20.00</p>	
§ 178 Avslutning	Mötet avslutades	

.....
David Arfvidsson
Ordförande

.....
Maria Forssten
Sekreterare